
PROTOKÓŁ NR 3/15

z posiedzenia Komisji:

Oświaty i Kultury oraz Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 20 lutego 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Krzysztof Gorczyca,

4. Artur Wrona,

5. Sławomir Jakóbowski,

Nieobecni usprawiedliwieni: Zofia Ujma, Paweł Ciszewski.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska,

2. Małgorzata Krysiak,

3. Alicja Tyrawa,

4. Renata Mikicka,

5. Czesław Mikicki,

6. Krystyna Konieczna.

W  dniu  20  lutego  2015  r.  Komisja  Oświaty  i  Kultury  oraz  Komisja  Sportu,  Turystyki,

i Współpracy z Zagranicą wizytowały Szkołę Podstawową nr 1  w Kowarach. Radnych oraz Panią

Burmistrz  Bożenę  Wiśniewską  -  przyjęły:  dyrektor  szkoły  Małgorzata

Krysiak wraz z wicedyrektor Alicją Tyrawą. 

W  pierwszej  części  spotkania  dyrektor  przedstawiła  pracę  szkoły  i  przeprowadzone

inwestycje.  Jedną z  nich  była  realizacja  projektu „Centrum Wczesnej  Profilaktyki  Zdrowotnej”.

Radni zwiedzili budynek centrum : salę terapii ruchowej, salę logopedyczną, salę muzykoterapii,

salę ludoterapii, pokój terapii psychologicznej, gabinet pielęgniarki szkolnej i inne.

Istota projektu  polegała na utworzeniu profesjonalnego centrum zajmującego się profilaktyką i terapią wad i

dysfunkcji dzieci ze szkół podstawowych nr 1 i nr 3, w szczególności tych, których rodzice ze względów

ekonomicznych nie mogą pozwolić sobie na profilaktykę i terapię prywatną.

Następnie Komisja obejrzała pomieszczenia szkolne w budynkach nr 1 i 2 oraz sali gimnastycznej.

W drugiej części spotkania głos zabrał  Sekretarz Miasta Pan Czesław Mikicki.  Przypomniał, że w

latach 2004 - 2006r. został opracowany projekt rozbudowy szkoły. Przedmiotem projektu jest stworzenie

nowoczesnego ośrodka edukacji dla dzieci i młodzieży posiadającego m.in. kryty basen, który będzie pełnić
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rolę basenu przyszkolnego z możliwością użytkowania go komercyjnie po godzinach lekcyjnych. Zwrócił

uwagę na fakt, że szkoła posiada odpowiedni teren pod tę inwestycję. 

Pani  Burmistrz  zadeklarowała,  że  przeanalizuje  możliwości  pozyskania  środków  finansowych

na realizację tej inwestycji.

Radni dwóch komisji stoją na stanowisku, że budowa basenu wpłynie na promocję gminy oraz  uatrakcyjni

ofertę edukacyjna o naukę pływania w ramach zajęć szkolnych. 

Wnioski:

1. Komisja wnioskuje o powołanie zespołu ds. budowy  basenu przyszkolnego w Kowarach.

2. Komisja wnioskuje do Pani Burmistrz o poszukiwanie możliwości, w ramach których będzie można

uzyskać dofinansowanie do budowy basenu  przy Szkole Podstawowej nr 1 w Kowarach.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodnicząca Komisji:

Anna Klepacz    Anna Klepacz   

Ewa Pędziwiatr
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